
Perotti: Mam nadzieję, że Totti nigdy nie zakończy kariery

News - ASRoma.pl

Diego Perotti udzielił krótkiego wywiadu dla mediów przed wczorajszym

charytatywnym "meczem pokoju". Argentyńczyka zapytano oczywiście o

sobotni mecz z Interem.

Jak grać bez Tottiego?

- Nie myślę o tym, musimy myśleć, że nadal jest z nami i skorzystać z tego, że

mamy go u siebie. Jest najlepszym graczem, jakiego miała Roma. Mam nadzieję, że

nigdy nie zakończy kariery.

Sobotni mecz punktem zwrotnym?

- Już mecz z Interem był ważny po porażce z Torino. Oczywiście w sobotę jesteśmy

w stanie wygrać, to byłby trzy ważne punkty. Mimo że nie mają Milika, bardzo mocni

są Gabbiadini i Callejon. Życzę Milikowi jak najszybszego powrotu.
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